
Žene u STEM-u 
 

Moj interes za STEM je počeo u ranoj dobi. Probudila ga je moja znatiželja. Željela sam znati kako 

tehnologija funkcionira. Veliku ulogu u mom obrazovanju u STEM-u imao je moj otac, dao mi je 

puno prilika da idem na razne radionice vezane za robotiku i programiranje. Stalno me potiče da 

razvijam svoje mogućnosti u području koje me zanima. 

Česta prepreka na koju nailazim je bespotrebno popuštanje, a to je samo zato što sam djevojčica. 

Susretala sam se sa situacijama gdje bi mi na natjecanjima dječaci popuštali i onda kada 

pobijedim, razlog je to što su mi popustili, a ne to što sam zaradila pobjedu svojim trudom. Od 

cijelog područja kojim se bavim posebno mi se sviđa programiranje jer se mogu kreativno izraziti 

pomoću njega i napraviti svoje programe koji će raditi ono što ja hoću da rade. 

Cilj za budućnost mi je da nađem posao koji ću raditi s voljom. Volim biti djevojka u STEM-u jer 

vidim veliku mogućnost zaposlenja u STEM području u budućnosti. Preporučujem drugim 

djevojkama koje imaju slične interese kao ja da razvijaju vještine dalje pomoću raznih radionica i 

predavanja tijekom praznika i slobodnog vremena. Potrebno je podržavati žene koje žele da se 

bave STEM-om, kako bi se ubrzao razvoj ravnopravnosti i potaklo više žena da se bave ovim 

poslovima. 
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